



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 11 ກຸມພາ 2018 (02-11-2018)

ຂ້າພະເຈົ້າເປັນປະໂຫຍດ

ຖ້າທາກທ່ານສາມາດມີການສື່ສານໂດຍກົງເຖິງຜູ້ທີ່ມີສິດອຳນາດໃນສັງຄົມ, ທ່ານຈະເລືອກເອົາໃຜ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ໃນຖານະເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງອົງພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາເປັນຜູ້ຕ່າງໜ້າຂອງພຣະອົງ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ໃນປັດຈຸບັນນີ້ທ່ານບໍ່ສາມາດເຂົ້າໄປໃນທຳນຽບຂາວໄດ້ໂລດ. ທ່ານຈະຕ້ອງມີການນັດພົບລ່ວງໜ້າ, ຊື່ຂອງທ່ານຕ້ອງໄດ້ສຳຮວດແລະຜ່ານເຈົ້າໜ້າທີ່ຮັກສາຄວາມສງົບ. ໃນຂະນະທີ່ອະດີດປະທານາທິບໍດີ ອັບຮາຮາມລິງຄອນທຳພາຣະກິດຢູ່ໃນທ້ອງຖານ, ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຜູ້ຄົນໄດ້ຫຼັ່ງໄຫຼເຂົ້າໄປໃນທຳນຽບຂາວໄດ້ແຕ່ລະວັນ, ດ້ວຍຄວາມຫວັງວ່າຈະໄດ້ເປັນແຂກຂອງທ່ານປະທານາທິບໍດີ. ພວກເຂົາພຽງແຕ່ເຂົ້າແຖວລໍຖ້າກັບທຸກໆຄົນຕາມລຳດັບດ້ວຍຄວາມຫວັງ. ວິທີການນີ້ໄດ້ຖືກອະນຸມັດດ້ວຍການຍົກເວັ້ນຢ່າງນຶ່ງ. ລູກຊາຍຄົນສຸດທ້າຍຂອງອະດີດປະທານາທິບໍດີ ອັບຮາຮາມລິງຄອນ, ໂທມາສ (“ແທດ”), ມີຊື່ສຽງດ້ວຍການຂາດລະບຽບວິນັຍ “ຫົວໜ້າຄອບຄົວ”, ເຖິງກັບການແຊກແຊງ ຢຸດກອງປະຊຸມຮັຖສະພາບາງຄັ້ງບາງຄາວ. ປະທານາທິບໍດີ ອັບຮາຮາມລິງຄອນຮັກລູກຊາຍຂອງເພິ່ນ, ດັ່ງນັ້ນ“ແທດ” ຈຶ່ງມີການສື່ສານໂດຍກົງກັບພໍ່ຂອງລາວ (ອະດີດປະທານາທິບໍດີ ອັບຮາຮາມລິງຄອນ) ຢູ່ສເມີໄປ.

ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍຈະບໍ່ສາມາດມີການສື່ສານໂດຍກົງກັບປະທານາທິບໍດີຂອງສະຫະຣັດອະເມຣິກາຈັກເທື່ອ. ແຕ່ໃນຖານະສາວິກຂອງອົງພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາມີການສື່ສານຕິດຕໍ່ໂດຍກົງກັບພຣະເຈົ້າແຫ່ງຈັກກະວານ. ດັ່ງຄັ້ງນຶ່ງໃນປະຫວັດສາດຂອງພຣະຄຳພີ, ໄດ້ມີພຽງແຕ່ບຸກຄົນຈຳນວນນຶ່ງເທົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ມີການສື່ສານຕິດຕໍ່ໂດຍກົງກັບພຣະເຈົ້າ. ພວກເຂົາໄດ້ຖືກຂານນາມວ່າ **ປະໂຫຍດ**. ເຖິງແມ່ນວ່າປັດຈຸບັນ, ໃນເມື່ອພວກເຮົາໄດ້ຍິນຄຳວ່າ“ປະໂຫຍດ”, ຮູບພາບສະເພາະຊຶ່ງບອກເຖິງລັກສະນະຂອງປະໂຫຍດນັ້ນກໍໄດ້ເຂົ້າມາສູ່ໃນໃຈທັນທີ.

ແຕ່ທີ່ພວກເຮົາຈະໄດ້ເຫັນໃນພຣະຄຳ 1 ເປໂຕ ບົດທີ 2, ອັດສາວິກເປໂຕໄດ້ຮຽກເອີ້ນທຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເຊື່ອວ່າ“ປະໂຫຍດ”. ຈຶ່ງພາກັນມາຄົ້ນຫາຄຳວ່າ “ປະໂຫຍດ” ຄຳນີ້ວ່າມີຄວາມຫມາຍທີ່ແທ້ຈິງຢ່າງໃດ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. 1 ເປໂຕ2:4-5:

⁴ຈຶ່ງມາຫາພຣະອົງຜູ້ຊົງເປັນພຣະສິລາທີ່ຊົງຊີວິດຊຶ່ງຝ່າຍມະນຸດໄດ້ປະຖິ້ມເສັຍແຕ່ຝ່າຍພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້ແລະຊົງຖືວ່າມີຄ່າ.⁵ທ່ານທັງຫລາຍກໍເປັນເໝືອນທິນທີ່ມີຊີວິດຢູ່ພວກທ່ານຈຶ່ງຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຊົງກໍ່ຂຶ້ນເປັນພຣະວິຫານຝ່າຍວິນຍານ, ເປັນປະໂຫຍດບໍ່ຮິສຸດເພື່ອຖວາຍເຄື່ອງບູຊາຝ່າຍວິນຍານຊຶ່ງຊອບພຣະທັຍຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະເປຣູຄຣິດ.

ໃນຖານະເປັນຜູ້ຕິດຕາມອົງພຣະເຈົ້າແລະໃນຖານະເປັນສະມາຊິກໃນຄອບຄົວຂອງພຣະອົງ, ຊີວິດຂອງພວກເຮົາ

ໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນເທິງພື້ນຖານຂອງພຣະລັກສະນະຂອງອົງພຣະເຢຊູ. ພວກເຮົາສ້າງຊີວິດຂອງພວກເຮົາເທິງເສັ້ນທາງຊີວິດທີ່ອັດສາວົກເປໂຕໄດ້ບໍລິຍາວ່າ “ສິລາທີ່ຊົງຊີວິດ ຖືກປະຕິເສດໂດຍມະນຸດ ແຕ່ໄດ້ຖືກຊົງເລືອກແລະໄດ້ຮັບກຽດຈາກພຣະເຈົ້າ.” **ພຣະເຢຊູບໍ່ແມ່ນກ້ອນຫີນນ້ອຍທີ່ບໍ່ສໍາຄັນ!** ພຣະອົງຊົງເປັນພຣະສິລາພື້ນຖານຊຶ່ງທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງໄດ້ຖືກສ້າງຢູ່ເທິງນັ້ນ. ພວກເຮົາຕ້ອງສ້າງສາຢູ່ເທິງພື້ນຖານອັນໜ້າແໜ້ນຂອງພຣະອົງ. (ເບິ່ງ ມທ 7:24-27; ອຟຊ 2:19-22).

ເມື່ອພວກເຮົາສ້າງຊີວິດຂອງພວກເຮົາຢູ່ເທິງພື້ນຖານອັນໜ້າແໜ້ນຂອງອົງພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາປະຕິບັດໜ້າທີ່ເປັນ “ສິລາທີ່ມີຊີວິດ” ຊຶ່ງເຂົ້າປະກອບສ່ວນເປັນ “ພຣະວິຫານຝ່າຍຈິດວິນຍານ” ແລະ “ຖານະປະໂຫິດທີ່ສັກສິດ”. ໃຫ້ພວກເຮົາມາສັງເກດເບິ່ງໜ້າທີ່ສໍາຄັນສອງຢ່າງຂອງປະໂຫິດດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້:

1. **ປະໂຫິດມີສິດອໍານາດພິເສດມາປາກົດຕົວຕໍ່ພຣະພັກຂອງອົງພຣະເຈົ້າ.** ຢູ່ໃນພຣະບັນຍັດຂອງພຣະຄໍມພິເດີມ, ປະໂຫິດເປັນຜູ້ທີ່ມີສິດມາປາກົດຕົວຢູ່ຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້ານໍາມາຊຶ່ງການຖວາຍຂອງປະຊາຊົນ. ໂດຍອົງພຣະເຢຊູ, ຢ່າງໃດກໍດີ, ພວກເຮົາທັງໝົດມີສິດທີ່ຈະເຂົ້າຫາພຣະບັນລັງຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍກົງ (ເບິ່ງ ຮຣ 4:16) ການເຂົ້າເຖິງບໍ່ໄດ້ຈໍາກັດໄວ້ແຕ່ພຽງຄົນບາງສ່ວນເທົ່ານັ້ນ. ພຣະເຢຊູໄດ້ໃຫ້ການເສັງສະລະສູງສຸດເພື່ອເຮັດໃຫ້ສິ່ງນີ້ເປັນໄປໄດ້. ແຕ່ວ່າເໝືອນກັບປະໂຫິດ, ພວກເຮົາຍັງໄດ້ເສັງສະລະ. ການເສັງສະລະຂອງພວກເຮົາແມ່ນ “ການຖວາຍດ້ານຈິດວິນຍານອັນພໍພຣະທັຍພຣະເຈົ້າໂດຍຜ່ານອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ”. ພວກເຮົາຖວາຍຕົນເອງຢ່າງໝົດສິ້ນໃຫ້ແກ່ພຣະອົງ.
2. **ປະໂຫິດມີສິດອໍານາດພິເສດເປັນຕົວແທນຂອງອົງພຣະຄຣິດແລະຮັບໃຊ້ຄົນອື່ນ.** ເໝືອນດັ່ງປະໂຫິດໃນພຣະຄໍມພິເດີມເປັນຕົວແທນຂອງພຣະເຈົ້າຕ່າງໜ້າຊາວອິສຣາເອນ, ວາຈາແລະການປະຕິບັດຂອງພວກເຮົາເປັນຕົວແທນຂອງອົງພຣະຄຣິດຕໍ່ຊາວໂລກ. ພວກເຮົາເປັນຕົວແທນຂອງພຣະອົງໃນນາມສະມາຊິກຄອບຄົວຂອງພຣະອົງ ແລະໃນນາມປະໂຫິດພາຍໃນພຣະຣາຊອານາຈັກຂອງພຣະອົງ. ໝາກຜົນຂອງຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົາໄປໄກເກີນກວ່າຄໍາເວົ້າຂອງພວກເຮົາ. ຄວາມເຊື່ອຮຽກເອີ້ນໃຫ້ພວກເຮົາປະຕິບັດ, ແລະຊີວິດແຫ່ງຄວາມເຊື່ອກໍາລັງດໍາເນີນໄປດ້ວຍການເກີດອອກອອກຜົນຊຶ່ງເປັນທີ່ພໍພຣະທັຍຂອງພຣະເຈົ້າ.

ພວກເຮົາສາມາດເຂົ້າໃຈຄໍາອຸປະມາທີ່ໄດ້ບໍລິຍາໄວ້ໃນຂໍ້ພຣະຄໍມພິເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ດ້ວຍວິທີໃດ?

2. 1 ເປໂຕ 2:6-8:

⁶ເພາະມີຄໍາຂຽນໄວ້ໃນພຣະຄໍມພິແລ້ວວ່າ, “ເບິ່ງແມ, ເຮົາວາງຫີນກ້ອນໜຶ່ງລົງໃນເມືອງຊີໂອນເປັນຫີນເສົາເອກທີ່ເລືອກໄວ້ແລ້ວ ແລະເປັນຫີນທີ່ມີຄໍາອັນປະເສີດຜູ້ທີ່ວາງໃຈໃນຫີນນັ້ນກໍຈະບໍ່ໄດ້ຮັບຄວາມອັບອາຍຈັກເທື່ອ.” ⁷ຄໍາປະເສີດນັ້ນມີສໍາລັບທ່ານທັງຫລາຍທີ່ວາງໃຈເຊື່ອແຕ່ສໍາລັບຄົນທັງຫລາຍທີ່ບໍ່ເຊື່ອນັ້ນ, “ຫີນທີ່ຊ່າງກໍຖິ້ມເສັງແລ້ວຫີນນັ້ນແຫລະ, ໄດ້ກັບກາຍມາເປັນຫີນເສົາເອກ.”⁸ ແລະ, “ເປັນຫີນທີ່ເຮັດໃຫ້ຕໍາສະດຸດແລະເປັນຫີນທີ່ເຮັດໃຫ້ສະດຸດລົ້ມ” ທີ່ເຂົາສະດຸດນັ້ນກໍເພາະເຂົາບໍ່ເຊື່ອຟັງພຣະທັມເຂົາກໍຖືກຊົງກໍານົດໄວ້ສໍາລັບການນີ້ແຫລະ.

ໃນສັມຍສັດຕະວັດທີ 8 ກ່ອນຄຣິສຕະສັກຣາດ, ຜູ້ທໍານວາຍພຣະທັມ ເອຊາຢາ ໄດ້ກ່າວອ້າງເຖິງຄໍາປະກາດນີ້ຈາກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະເຈົ້າ: “ເຮົາຈະຕັ້ງຮາກຖານອັນໜ້າແໜ້ນຂອງແຮງໃສ່ພູຊີໂອນຈົ່ງຝັງຮາກແກ້ວໃສ່ໄວ້ໃນຫີນນັ້ນຈະມີຄໍາຂຽນໃສ່ວ່າ ຄົນທີ່ເຊື່ອຄືຜູ້ໜ້າແໜ້ນຄົງແລະອິດທິນ” (ອຊຍ 28:16). ເກືອບ 800 ປີຫຼັງຈາກນັ້ນ, ອັດສາວົກເປໂຕໄດ້ຂຽນໄວ້ດ້ວຍຄວາມແຈ່ມແຈ້ງລະດັບສູງເພາະລາວຮູ້ວ່າ ເອຊາຢາໄດ້ຊີ້ບອກໄປທາງພຣະຄຣິດ. ອົງພຣະເຢ

ຊູຊິງເປັນ “ຫິນເສົາເອກທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງເລືອກໄວ້ແລະປະທານພຣະກຽດຕິຍົດ”.

ໃນການກໍ່ສ້າງປັດຈຸບັນ, ພວກເຮົາຮັກສາຫິນເສົາເອກໃຫ້ເປັນພິທີການສຳຄັນ, ຈັດວາງໃສ່ໃນແຈທີ່ໂດດເດັ່ນຂອງອາຄານ, ໂດຍປົກຕິຈະມີເຄື່ອງໝາຍຈາລຶກໄວ້. ໃນສມັຍພຣະຄັມພິ, ຫິນເສົາເອກໄດ້ມີບົດບາດທີ່ສຳຄັນຫຼາຍໃນການກໍ່ສ້າງ. ຫິນທີ່ຖືກຕ້ອງຈຳເປັນຕ້ອງວາງໄວ້ໃນສະຖານທີ່ຖືກຕ້ອງ, ໃນທາງທີ່ຖືກຕ້ອງ ເພາະວ່າມັນເປັນມາດຕະຖານສຳລັບການວາງໄວ້ຂອງຫິນອື່ນໆທຸກກ້ອນ, ພ້ອມດ້ວຍພັດສະດຸກໍ່ສ້າງອື່ນໆທຸກຢ່າງທຸກປະເພດ.

ການກໍ່ສ້າງສມັຍໃໝ່ຮ້ອງຫາພື້ນຖານຫຼາຍປະເພດ, ແລ້ວແຕ່ສະພາບໜ້າພຽງຂອງດິນແລະຂຶ້ນຢູ່ກັບປະເພດຂອງອາຄານ. ເມື່ອມາເຖິງການກໍ່ສ້າງຊີວິດຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຕ້ອງເລັ່ມຕົ້ນດ້ວຍວິທີດຽວ ແລະວິທີດຽວເທົ່ານັ້ນ. ອົງພຣະເຢຊູຕ້ອງເປັນຫິນເສົາເອກຂອງຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. “ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະອົງຈະບໍ່ຖືກອັບອາຍຂາຍໜ້າຈັກເທື່ອ”.

ແຕ່ເປັນທີ່ໜ້າເສັຽດາຍ, ບໍ່ແມ່ນທຸກໆຄົນເລືອກເອົາການກໍ່ສ້າງຊີວິດເທິງພື້ນຖານຂອງອົງພຣະຄຣິດ. ອົງຕາມພຣະຄັມພິ ເພງສັຮເສີນ 118:22, ອັດສາວິກເປໂຕໂຕໄດ້ຂຽນໄວ້ວ່າບາງຄົນປະຕິເສດອົງພຣະເຢຊູໃຫ້ເປັນຫິນເສົາເອກໂດຍສິ້ນເຊີງ ຄົນຈຳພວກນີ້ຈະສະດູດແລະລົ້ມລົງເທິງຫິນນີ້ ເພາະພວກເຂົາເມີນເສີຍແລະບໍ່ເຊື່ອຟັງຄວາມຈິງ. ຄົນຈຳພວກນີ້ປະຕິເສດທີ່ຈະຍອມຮັບວ່າພຣະເຢຊູຄຣິດຊົງເປັນອົງພຣະເຈົ້າ, ແລະພວກເຂົາຈະບໍ່ໄດ້ຮັບພຣະພອນ ແລະຜົນປະໂຫຍດຊຶ່ງມາຈາກ ການຍົກໃຫ້ພຣະອົງຊົງເປັນຫິນເສົາເອກຂອງຊີວິດຂອງພວກເຂົາ. ອັດສາວິກເປໂຕໂຕໄດ້ບັນທຶກໄວ້ວ່າ: ການປະຕິເສດອົງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າແມ່ນການປະຕິເສດຊີວິດນັ້ນເອງ **ຊີວິດນີ້ຮັບ**. ການສະດູດແລະລົ້ມລົງເທິງໂອກາດທີ່ຈະກໍ່ສ້າງຊີວິດຂອງໃຜຜູ້ນຶ່ງໃນອົງພຣະເຢຊູຄຣິດມີຜົນສະທ້ອນເຖິງຕາຍ ແລະ ຕລອດໄປເປັນນິດ.

ໃນທາງໃດທີ່ມະນຸດຕຳສະດຸດອົງພຣະເຢຊູ ແລະ ຄຳສັ່ງສອນຂອງພຣະອົງ ຢູ່ໃນທຸກວັນນີ້?

3. 1 ເປໂຕ 2:9-10:

⁹ແຕ່ຜ່າຍທ່ານທັງຫລາຍເປັນຊາດທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້ແລ້ວ, ເປັນປະໂຫຍດຫລວງ, ເປັນປະຊາຊາດບໍຣິສຸດ, ເປັນພິລເມືອງຂອງພຣະເຈົ້າເອງເພື່ອທ່ານທັງຫລາຍຈະໄດ້ປະກາດພຣະບາຣະມີຂອງພຣະອົງຜູ້ໄດ້ຊົງເອີ້ນພວກທ່ານໃຫ້ອອກມາຈາກຄວາມມືດເຂົ້າໄປສູ່ຄວາມສວ່າງອັນມະຫັສຈັນຂອງພຣະອົງ. ¹⁰ຄືເມື່ອກ່ອນນັ້ນທ່ານທັງຫລາຍບໍ່ມີຊາດແຕ່ບັດນີ້ເປັນພິລເມືອງຂອງພຣະເຈົ້າ ເມື່ອກ່ອນພວກທ່ານບໍ່ໄດ້ຮັບພຣະກະຣຸນາແຕ່ບັດນີ້ພວກທ່ານໄດ້ຮັບພຣະກະຣຸນາແລ້ວ.

ບໍ່ແມ່ນທຸກໆຄົນປະຕິເສດພຣະເຢຊູ. ອ້າງອີງໃສ່ຈຳນວນຜູ້ທີ່ເຊື່ອແລະຍອມຮັບເອົາພຣະອົງມາເປັນຫິນເສົາເອກຂອງຊີວິດ ເປໂຕໂຕໄດ້ຮຽກພວກນັ້ນວ່າ: “ຊາດທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້ແລ້ວ, ປະໂຫຍດຫລວງ, ປະຊາຊາດບໍຣິສຸດ, ພິລເມືອງຂອງພຣະເຈົ້າ.” ທຸກປະໂຫຍດໃນນັ້ນແມ່ນລ້ວນແຕ່ບອກພວກເຮົາເຖິງຄວາມໝາຍຂອງການເປັນຜູ້ຕິດຕາມອົງພຣະຄຣິດ, ແລະແຕ່ລະອັນຊຶ່ງເຖິງຂໍ້ເທັດຈິງທີ່ຊີວິດຂອງພວກເຮົາຈຳເປັນຕ້ອງແຕກຕ່າງຢ່າງຮຸນແຮງຈາກຊາວໂລກ.

ໃນເດືອນຕຸລາ ປີ 2010, ຫຼາຍກວ່າສອງພັນລ້ານຄົນຈ້ອງຕາເບິ່ງການຊ່ວຍເຫຼືອອັນມະຫັສຈັນຂອງພະນັກງານເໝືອງແຮ່ຊາວຊີລີ 33 ຄົນຊຶ່ງຖືກຂັງຢູ່ໃຕ້ດິນເລິກກວ່າ 2,000 ຟຸດ, ເປັນເວລາດົນກວ່າສອງເດືອນ. ໂຮເຊ ແຮມຣິກເກກໍແມ່ນຄົນນຶ່ງໃນຈຳນວນ 33 ຄົນນັ້ນ. ນັກຂ່າວໄດ້ໃຫ້ຊື່ນ້ອຍແກ່ ໂຮເຊ ແຮມຣິກເກກ ວ່າ “ອາຈານ” ແລະ “ຜູ້ນຳຈິດວິນຍານ” ໂດຍຄຳພະຍານຂອງພະນັກງານເໝືອງແຮ່ທີ່ລອດຊີວິດຢູ່ ພວກເຂົາໄດ້ລາຍງານວ່າສອງຄັ້ງຂອງແຕ່ລະວັນໃນລະຍະທີ່ຖືກຂັງຢູ່, ໂຮເຊ ແຮມຣິກເກກ ໄດ້ອະທິຖານເພື່ອພວກເຂົາແລະໄດ້ນຳພາການອຸທິດຕິນ, ໂດຍການໃຊ້ພຣະຄຳພຣະເຈົ້າທີ່ລາວໄດ້ສຶກສາແລະຈິດຈຳໃນສມອງ. ສິດຍາພິບານທ້ອງຖິ່ນໝາຍເຫດວ່າ: “ການເຂົ້າໃຈຈິດຈຳ

ພຣະຄຳພຣະເຈົ້າ... ໄດ້ຊ່ວຍລາວເພາະວ່າລາວບໍ່ມີພຣະຄຳພຣະຄັ້ມພີຢູ່ໃນມືເພື່ອຈະໄດ້ອ່ານໃນຂະນະນັ້ນ”. ເມື່ອຖືກຖາມ, ໂຮເຊ ແຮມຣິກເກ ບອກວ່າ: “ຂ້ອຍເຊື່ອວ່າກຸນແຈຂອງທັງໝົດນີ້ແມ່ນ ພຣະຄຳພຣະເຈົ້າ, ຄວາມເຊື່ອໃນພຣະອົງ... ດ້ວຍເຫດນີ້ລະຂ້ອຍຈຶ່ງບອກຄົນໝົດໂລກນີ້ວ່າພຣະເຈົ້າມີພຣະປະສົງໃຫ້ທຸກຄົນເຊື່ອໃນພຣະອົງ, ເຊື່ອໃນພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ.” ເປັນດ້ວຍການນຳພາຂອງໂຮເຊ ແຮມຣິກເກ, ພະນັກງານເໝືອງແຮ່ຫຼາຍຄົນໄດ້ມອບກາຍຖວາຍຊີວິດໃຫ້ແກ່ອົງພຣະຄຣິດ, ແລະຫຼາຍລ້ານຄົນໄດ້ຍິນຂ່າວປະເສີດຜ່ານທາງທີວີຖ່າຍທອດສົດ ໃນການເປັນພະຍານນັ້ນ. ຫຼັງຈາກການຊ່ວຍພົ້ນພັຍ, ໂຮເຊ ແຮມຣິກເກ ໄດ້ເປັນຄົນແລກທີ່ໄດ້ກັບໄປເຮັດວຽກຄືນໃນເໝືອງແຮ່. ການກັບໄປເຮັດວຽກອີກເປັນທາງໜຶ່ງທີ່ລາວຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າທີ່ໄດ້ຊົງຊ່ວຍໃຫ້ລາວພົ້ນພັຍອັນຕະລາຍແລະໄດ້ມີຊີວິດຢູ່.

ເໝືອງແຮ່ເປັນສະຖານທີ່ມີດິນ, ໂດຍສະເພາະການຮູ້ແກ່ໃຈວ່າບໍ່ຫວັງໃນການໜີລອດໄດ້. ສຳລັບຊາວຄຣິສຕຽນໃນຍຸກປັດຈຸບັນ, ພວກເຮົາທັງໝົດໄດ້ເຄີຍຢູ່ໃນຝ່າຍຄວາມມືດມາຄັ້ງໜຶ່ງ, ແຕ່ພວກເຮົາໄດ້ຊົງຖືກຮຽກເອີ້ນໃຫ້ “ອອກຈາກຄວາມມືດ ມາສູ່ຄວາມສວ່າງອັນມະຫັສຈັນຂອງພຣະອົງ.” ພຣະເຈົ້າຊົງເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນປະໂຫຍດຂອງພຣະອົງ “ປະໂຫຍດຫຼວງ.” ພວກເຮົາເປັນຜູ້ແທນຂອງພຣະອົງ. ເຫດສະນັ້ນ, ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເຮັດສິ່ງໃດນ້ອຍກວ່າການຂອບພຣະຄຸນ ໃນທົ່ວໃຈ ແລະສັຣເສີນ ດ້ວນຝີປາກ ດ້ວຍສາເຫດຂອງທຸກສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງກະທຳ.

ພວກເຮົາຈະປະສານງານກັນເປັນກຸ່ມເພື່ອຕັ້ງໃຈສັຣເສີນພຣະເຈົ້າແລະປະກາດພຣະຄຸນຂອງພຣະອົງດ້ວຍວິທີໃດ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະບົວລະບັດຮັບໃຊ້ພຣະຄຣິດຢ່າງໃດອາທິດນີ້ ໃນຖານະເປັນປະໂຫຍດແລະຜູ້ຕາງໜ້າພຣະອົງ? ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງຄຳແນະນຳດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ສະແດງອອກການຂອບພຣະຄຸນ.** ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າໃນການຊົງໄຖ່ໃຫ້ພົ້ນແລະໃຫ້ມີພາກສ່ວນໃນຖານະປະໂຫຍດຫຼວງຂອງພຣະອົງ. ຂອບພຣະຄຸນໃນການໃຫ້ສິດອຳນາດແລະຈັດຕຽມໃຫ້ທ່ານດຳລົງຊີວິດໃນພັນທະກິດ ແລະໃນການຮັບໃຊ້ພຣະອົງ.
- **ອະທິຖານເພື່ອຄົນອື່ນ.** ການອະທິຖານເພື່ອຄົນອື່ນຕໍ່ພຣະເຈົ້າເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງໜ້າທີ່ຂອງປະໂຫຍດ. ຕິດຕໍ່ຄອບຄົວແລະເພື່ອນຜູ້ເພື່ອຖາມວ່າທ່ານຈະອະທິຖານເພື່ອໂດຍຈຳເພາະຫຍັງແດ່. ຈົດບັນຊີລາຍການອະທິຖານເພື່ອພວກເພິ່ນເປັນປະຈຳບໍ່ຂາດ.
- **ປະກາດພຣະຄຣິດ.** ໃນຖານະປະໂຫຍດ, ທ່ານເປັນຜູ້ຕາງໜ້າອົງພຣະຄຣິດແກ່ຄົນອື່ນ. ຊື້ໃຫ້ເຫັນທາງໜຶ່ງຊຶ່ງທ່ານ ຫຼືກຸ່ມຂອງທ່ານ “ອາດສາມາດປະກາດສັຣເສີນພຣະອົງຜູ້ຊົງຮຽກເອີ້ນທ່ານອອກມາຈາກຄວາມມືດມົນ ມາສູ່ຄວາມສວ່າງອັນໜ້າມະຫັສຈັນຂອງພຣະອົງ”

ການຕິດຕາມອົງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າແມ່ນການມີສື່ສັມພັນໂດຍກົງກັບພຣະເຈົ້າອົງສູງສຸດ. ພ້ອມກັນນີ້ມັນມີຄວາມໝາຍໃນການເປັນຕົວແທນຂອງພຣະອົງໂດຍການປະຕິບັດແລະ ດ້ວຍນິສັຍໃຈຄໍຂອງພວກເຮົາ ພວກທ່ານພ້ອມແລ້ວທີ່ຈະສັນຍາຕໍ່ທັງສອງໂອກາດທີ່ກ່າວມານີ້ຫຼືຍັງ?

ອຸປຸຸມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍSSK